
Protokoll	  från	  Kosternämndens	  möte	  nr	  76,	  10	  feb	  2011	  i	  KSK	  kl.	  17.00	  
	  
Närvarande:	  
Claes	  Johansson,	  ordförande,	  Göran	  Lyth,	  Helena	  von	  Bothmer,	  Ima	  Andersson,	  Pia	  Gran,	  Lars	  Flodin,	  Lars-‐
Ove	  Loo,	  Göran	  Lyth	  och	  Göran	  Larsson.	  
	  
Formalia:	  
Ordförande	  hälsade	  samtliga	  välkomna.	  Lars-‐Ove	  Loo	  valdes	  till	  sekreterare.	  Justeringsman	  Göran	  Lyth.	  
	  
Genomgång	  av	  föregående	  protokoll	  nr	  75:	  
Protokoll	  nr	  75	  gicks	  igenom	  och	  godkändes	  och	  lades	  till	  handlingarna.	  	  
	  
Skulturprojektet:	  
Göran	  Larsson	  gav	  lite	  information	  om	  skulturprojektet.	  
	  
Ärenden	  där	  nämnden	  är	  delaktig:	  
Naturum:	  
Kosternämnden	  föreslår	  Lars-‐Ove	  som	  representant	  till	  naturums-‐gruppen.	  
	  
Bostadsprojektet	  
Kosterstiftelsen	  (stiftelsen)	  bildar	  ett	  ”Bostadsbolag”.	  Går	  trögt……	  
	  
Kosterhavsdelegationen	  
Vi	  i	  Kosternämnden	  tycker	  att	  det	  är	  oerhört	  viktigt	  att	  delegationen	  kommer	  i	  gång	  och	  blir	  en	  arbetande	  
styrelse	  med	  budgetansvar	  mm	  som	  var	  tänk	  som	  en	  framtida	  modell	  för	  andra	  nationalparker	  (hänvisning	  
till	  utredningen	  och	  Görans	  papper…..).	  Göran	  Larsson	  skriver	  till	  Anders	  Tysklind	  och	  Göran	  Bengtsson	  och	  
frågar	  hur	  processen	  går	  vidare.	  
	  
Ö-‐råds	  genomgång	  
Positiva	  till	  kulturparken.	  

Bostadsfrågan	  diskuterades.	  Göran	  Larsson	  ber	  ordförande	  i	  samhällsföreningen	  att	  stöta	  på	  kommunen.	  

Naturum	  –	  önskemål	  om	  fler	  sittplatser	  i	  hörsalen.	  Framtida	  byggnationer	  vid	  linfärjan	  ….	  krabbfiske,	  
utställning	  mm.	  

Grace-‐projektet,	  presentation.	  

Diskussion	  om	  Kosterhavet.	  

Diskussion	  om	  vägar	  och	  livsmedelsaffär.	  	  

Förbindelsen	  diskuterades.	  Företagarföreningen	  tar	  hand	  om	  frågan.	  	  

Etablering	  av	  tillverkningslokal	  för	  dörrar	  mm	  

Företagarföreningen	  kontaktar	  näringslivssekreteraren	  i	  kommunen.	  	  

Övriga	  frågor	  



(Kollektivtrafiken	  ….	  samhällsföreningen	  och	  Kosterhavsdelegationen…).s	  

Pia	  Gran	  föreslår	  en	  ny	  hemsida.	  Mötet	  beslöt	  att	  flytta	  över	  hemsidan……kostnad.	  

Diskuterade	  kassaregister.	  Problem	  om	  hamnföreningarna	  måste	  ha	  kassaregister.	  

Diskuterade	  svårigheterna	  med	  småskaligt	  fiske.	  

Nästa	  möte	  
17	  mars	  klockan	  17.00	  

	  

	  

Claes	  Johansson	   Lars-‐Ove	  Loo	  	   Göran	  Lyth	  
Ordförande	   	   Vid	  protokollet	   Justeringsman	  


